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封面说明：小兴安岭典型红松阔叶混交林景观(陈海龙摄)。红松阔叶混交林是中国东北东部山区的地带性

森林植被，是温带针阔混交林的典型代表。本期论文以红松阔叶混交林或林内重要组成物种为研究对象，

分别从种子萌发、叶性状、生物量、群落结构、生物多样性以及植物一土壤关系等角度进行了研究。
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Cover illustration：The typical mixed broadleaved Korean pine forest landscape in Xiao Hinggan Mountains，

Heilongjiang，China(Photographed by CHEN Hai—Long)．The mixed broadleaved Korean pine forest is a typical
vegetation type of temperate coniferous and broadleaved mixed forests distributed in the mountainous areas of
eastern Northeast China．Papers in this issue explored topics such as seed germination，plant leaf traits，biomass

production，community assembly，and plant—soil feedbacks in mixed broadleavedKorean pine forests．
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同光谱成像系统 SPEClM

芬兰SPECIM高光谱产品线包括航空机载、实验室和手持式等多种高光谱应用方式，光谱范围覆盖可见光、近红外、短波

红外、中波红外和长波红外(VNIR、SWlR、MWlR、LWIR)等波段。
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